
Zápis z vědecké rady FŽP UJEP, konané dne 23.6.2004. 
  
  
Účastníci jednání viz. příloha. 
  
Omluveni: Ing.  Beneš, CSc., Ing.  Zahálka, CSc.,  Prof. RNDr. Hřebíček, CSc. 
  
Zahájení: 
Jednání vědecké rady zahájil děkan FŽP UJEP doc. Ing. Josef  Seják, CSc. 
Pozdravil účastníky a omluvil nepřítomné členy. Následovalo představování jednotlivých 
členů (vzdělání, kariérní vývoj, současná funkce). 
  
Hlavní bod programu: 
Projednání návrhu „ Aktualizace dlouhodobého plánu FŽP UJEP“. 
Písemnou informaci doplnili svým komentářem děkan a proděkani. 
  
Diskuze: 
Doc. Šoch: Doporučuje časově specifikovat  zvyšování kvalifikace akademických 
pracovníků. 
Doc. Ritschelová: Postrádá informaci o rozvoji detašovaných pracovišť v Mostě a Litvínově. 
Navrhuje inovovat zahraniční spolupráci v rámci dalších programů, nejenom Erasmu. 
Prof. Vyskot: Předává zkušenosti z průběhu akreditace oborů ve studijním programu“ 
Krajinné inženýrství“. Přislíbena další možná spolupráce při přípravě studijního programu, ale 
i současných kurzů výuky. 
Ing. Harciník , vítá navázaní spolupráce FŽP a SVS. K předloženému plánu doporučuje 
nespecifikovat obsah bakalářských, magisterských či doktorských studijních  programů, tak  
aby bylo možné podle aktuální situace vytvořit nové programy. 
Ing.  Pondělíček: Předkládá dotaz, na možnosti FŽP při výzkumu, při zaplavování 
vytěžených uhelných lomů. Navrhuje zavedení speciálních jazykových kurzů angličtiny se 
zaměřením na terminologii v životním prostředí (vodním hospodářství). 
  
Závěry: 
-Předložený materiál bude dopracován podle připomínek vědecké rady a předložen 
k projednání akademickému senátu FŽP. 
- Bude vytvořena a podepsána dohoda o spolupráci mezi Ústavem tvorby a ochrany krajiny 
(MZLU Brno,LDF) a FŽP UJEP, zastoupené Katedrou přírodních věd. 
  
Další vědecká rada bude v říjnu(příp. 2. pol. září) 2004. 
  
  
  
  
  
  
  
Zapsala: Doc. Mirka Blažková     V Ústí nad Labem, dne 23.6.2004. 
  
Příloha: Seznam členů vědecké rady FŽP UJEP 
  
 


